
 

   
 
         
 

     Gol kommune

Referat til møte i samarbeidsutvalet og skulen sitt miljøutval, Gol skule. 
 
  Møte nr. 1-24/25  Tid 12. desember 2024 kl. 18:00 
MØTESTAD Gol skule, møterom 3 

KALLA INN: 

Frå elevane: Line Marie Tveito, Ida Opheim Stensgård,  
Frå føresette: Oda Neerbye og Kjetil Evjen 
Frå tilsette: Liv Bjørsvik og Reidun Storeli Rese 
Frå skuleeigar: Asle Berg Bråtalien og Morten Lien 

FORFALL:  
MØTELEIAR Liv Bjørsvik REFERENT Morten Lien 

 
SAK  Ansvar Frist 

Info 

Frå elevrådet: 
Jobber med skolegenserprosjektet. Det blir sendt ut 
skjema til elevane. Det har vore logokonkurranse. 
Fortløpande bestilling etter jul. Det er eit ønske at dette 
blir eit prosjekt som varer og at nye ungdomsskuleelevar 
kan få kjøpt genser. 
Elevrådet har drøfta Kvalitetsplanen. 
Elevrådet skulle ønske at det var meir samarbeid mellom 
trinna. Det er splitta mellom trinna på ungdomsskulen.   
Det kan vere spent mellom elevar, men i det heile er det 
stort sett bra. 
 
Frå FAU:  
Ny leder og nestleiar. 
Det er diskutert skjermbruk. Foreldre er bekymra for 
skjermbruk, spesielt ved overgangen frå barnehagen til 
barneskulen. Ønske om eit foreldreforedrag ved Maja 
Lunde. Tema «Skjermbruk» 
Foreldra er bekymra for om elevane kjem inn på ulovlege 
sider med upassande innhald på skule-nettverket. 
 
Frå dei tilsette: 
Det er mykje snakk om leik og fokus på leik. Det er no 
uteskule 1 dag i veka opp til 3. trinn. Skuledagen startar 
og med leik. Bruker mykje arenaer rundt om skulen. SFO 
jobba mykje med tv-aksjonen. Det er val om elevar vil sjå 
på skjerm, spele spel, teikne etc som aktivitet 
Det er kort tid mellom mat på skulen og mat på SFO, 
noko som betyr enkelte ikkje er svoltne på dette 

Alle  



2 
tidspunktet. Då får dei tilbod om å ete når dei seier at dei 
er svoltne. 
Det blir opplevd som ein stor overgang frå 4. til 5. trinn. 
6. trinn er eit aktivt år med mykje praktisk læring. 7. trinn 
jobbar med å førebu ungdomsskulen. 
Kjærlighet og grenser er eit prosjekt som foregår på 7. 
trinn. 7. trinn har slutta med skjerm i maten. Dette 
fungerer veldig bra. Det resulterer i at lærarane må sette 
ned styrte grupper for å unngå utestenging.  
I forhold til skjermbruk er dette eit viktig hjelpemiddel for 
elevar med dysleksi. Enkelte trinn har begynt å prøve seg 
med AI. 
  
Frå skuleeigar: 
Budsjettet blei vedtatt i går. Det er ikkje vedtatt kutt 
innanfor skule. Det er bevilga 100’ til Utøya-tur. 100’ til 
skulefrokost, 50 % stilling som sosiallærar og 50% fagleiar 
individuell tilrettelegging.  

1-24/25  

Val: 
Leiar: Liv Bjørsvik 
Nestleiar Oda Neerbye 
Skrivar: Morten Lien 

  

2-24/25 
Resultat nasjonale prøver 
Rektor orienterte om resultat frå nasjonale prøver. 
Link til resultata finn de her 

Liv  

3-24/25 

Lokal forskrift om permisjon for elevar i grunnskulen i 
Gol. 
Tatt til orientering. Blir behandla politisk i januar. Rektor 
orienterer om at det er mottatt innspel i høyringsrunden. 

Liv  

Evt 

Ny barnehage 
Plassering av barnehagen er bestemt. Den skal ligge i 
nærområdet til skulen. Diskusjonen som foregår no er 
om størrelsen på barnehagen. SU stiller spørsmål om 
infrastrukturen og om trafikkavvikling og tryggleik blir 
ivaretatt på ein god nok måte. 
Systemet rundt logistikk både når det gjeld arenaer rundt 
skulen og transport må vere sikra på ein god måte.  
Prosjektet vidare må sin noko om uteområde og bruken. 
For å sikre at uteområde ikkje blir brukt opp for 
kvarandre. 
 

  

Skulen sitt miljøutval 

1/24-25 

Orientering om skulemiljøet 
Det blir stilt spørsmål om lengda på matpausa. 
Ungdomsskulen er fornøgd med 20 minutt matpause. På 
mellomtrinnet er det og 20 minutt.  Lærarane opplever at 
det er riktig lengde på matfri. Dersom lærarane ser at 

Liv  

https://analysebrettet.udir.no/nasjonale-proever-alle-proevetyper?Kj%C3%B8nn=Alle%20kj%C3%B8nn&Skole%C3%A5r=2024-25&Tilganger=&Eierform=Alle%20eierformer&FylkeFilter=Buskerud&Trinn=5.%20%C3%A5rstrinn&KommuneFilter=Gol&Skole=


3 
elevane har behov for lengre tid blir det avtala 
individuelt. 
 

Evt Det er ønske om å diskutere skjermbruk konkret på neste 
møte.   

 


